

ORDER OF REFERENCE

Wednesday, November 7, 1979

ORDERED.—That Votes 10b, L17b, L18b, L19b, 20b, 30b and L36b under External Affairs and Vote 10b under National Defence for the fiscal year ending March 31, 1980, be referred to the Standing Committee on External Affairs and National Defence.

ATTEST:

Le Greffier de la Chambre des communes

C. B. KOESTER

The Clerk of the House of Commons

ORDRE DE RENVOI

Le mercredi 7 novembre 1979

IL EST ORDONNÉ.—Que les crédits 10b, L17b, L18b, L19b, 20b, 30b et L36b, Affaires extérieures et le crédit 10b, Défense nationale, pour l'année financière se terminant le 31 mars 1980, soient renvoyés au Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale.

ATTESTÉ:

Le Greffier de la Chambre des communes

C. B. KOESTER

The Clerk of the House of Commons

DEPENSE NATIONALE, Budget principal 1979-1980. 1. Que les représentants du Comité de recherches pour le développement international soient invités à comparaître le jeudi 13 novembre à 13 h 30, au 31 étage principal 1979-1980 et que les représentants de la Commission des affaires extérieures soient également invités à comparaître à cette même séance au 30 étage principal 1979-1980. 2. Que le secrétaire d'État aux Affaires extérieures soit invité à comparaître le mardi 30 novembre à 30 heures au 31 étage principal 1979-1980. 3. Que le ministre d'État responsable de l'ACDI soit invité à comparaître le jeudi 22 novembre à 11 heures au 31 étage principal 1979-1980. 4. Que le ministre de la Défense nationale soit invité à comparaître le mardi 27 novembre 1979 à 9 h 30, et le ministre d'État responsable 1979 à 30 heures, au 30 étage principal 1979-1980.

NATIONAL DEFENCE, Main Estimates 1979-80. 1. That officials of the International Development Research Centre be invited to appear on Thursday November 15, at 1:30 pm, on Vote 42, Main Estimates 1979-80 and that officials from the International Joint Commission also be invited to appear at this meeting on Vote 56, Main Estimates 1979-80. 2. That the Secretary of State for External Affairs be invited to appear on Tuesday November 20 at 8:00 pm, on Vote, under EXTERNAL AFFAIRS, Main Estimates 1979-80. 3. That the Minister of State for CIDA be invited to appear on Thursday November 22, 1979 at 11:00 am, on Vote relating to CIDA, Main Estimates 1979-80. 4. That the Minister of National Defence be invited to appear on Tuesday, November 27, 1979 at 9:30 a.m. and on Tuesday, December 4, 1979 at 8:00 pm, on Vote under NATIONAL DEFENCE, Main Estimates 1979-80.